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 برگزاری دوره مربیگری تکواندو درجه یک زنان
 در تبریز

عصرآزادی / سرویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور: دوره مربیگری تکواندو درجه 
یک زنان به میزبانی تبریز در خانه تکواندو استان آذربایجان شرقی برگزار شد.

به گزارش عصرآزادی آنلاین، یک دوره مربیگری دریک یک زنان به میزبانی هیات تکواندو 
استان در خانه تکواندو برگزار گردید.

31 مربی از اس��تان های آذربایجان شرقی، گیلان، کرمانشاه، خراسان رضوی و البرز در این 
دوره حضور داشتند.

صدیقه پرتوی مقدم، بدری اسدی، میترا اسماعیلی، زیبا دودانگه و زهرا شهبازنژاد مدرسان 
این دوره آموزشی بودند که سرفصل های قوانین و مقررات کیوروگی و پومسه، فرم و فلسفه، 

حقوق ورزشی، اصول مبارزه، علم تمرین، کیو کپا، هانمادانگ تدریس کردند.

برنامه هفته هجدهم لیگ والیبال
برنامه هفته هجدهم لیگ برتر والیبال مردان اعلام شد.

هفته هجدهم لیگ برتر والیبال زنان یکشنبه، ۲۶ دی با هفت دیدار در شهرهای تهران )دو 
دیدار(، رامسر، گنبد، یزد، ورامین و آمل پیگیری خواهد شد. در یکی از دیدارهای این هفته 

شاگردان بهروز عطایی در لبنیات هراز آمل میزبان سپاهان صدرنشین هستند.
شهرداری ارومیه هم مقابل سایپا تهران قرار می گیرد. ارومیه در حالی به مصاف شاگردان 

ناصر شهنازی می رود که هفته گذشته شکست خورد.
برنامه هفته هجدهم لیگ برتر والیبال به شرح زیر است:

پیکان – فولاد سیرجان ایرانیان
تهران، خانه والیبال، ساعت 15

ناظر فنی: محمدحس��ن خوش��دل، ناظر ویژه: محمد منصوری، ناظر داوری: محسن ترابی، 
داور اول: امید فولادی وندا، داور دوم: حامد گرجی

لبنیات هراز آمل – فولاد مبارکه سپاهان
آمل، سالن پیامبر اعظم)ع(، ساعت 15:30

ناظر فنی: مس��عود یزدان پناه، ناظر داوری: محمد شاهمیری، داور اول: مسعود ذوقی، داور 
دوم: محمد آقایی، داور ویدئوچک: داود نافعی

هورسان رامسر – پاس گرگان
رامسر، مجموعه ورزشی صدر، ساعت 1۶

ناظر فنی: امین برق لش��گری، ناظر ویژه: بهمن س��لطانی، ناظر داوری: بهروز جعفری، داور 
اول: کیوان عابدزاده، داور دوم: هادی تیموری

شهرداری گنبد – مس رفسنجان
گنبد، سالن المپیک، ساعت 1۶

ناظر فنی: حس��ین پورکاش��یان، ناظر داوری: علی اصغر کاظمی، داور اول: مرتضی اکرمی، 
داور دوم: وحید خراسانی

مقاومت یزد – راه یاب ملل مریوان
یزد، سالن شهداب، ساعت 1۶

ناظ��ر فنی: محمد ابراهیم زاده، ناظر داوری: علی یاوری، داور اول: علیرضا قریب، داور دوم: 
مرتضی حسن علایی

 شهرداری ورامین – آذرباتری ارومیه
ورامین، سالن گل عباسی، ساعت 1۶

ناظر فنی: احمد دامغانی نژاد، ناظر داوری: مجید محسنی شوشتری، داور اول: قادر صادقی، 
داور دوم: جواد مرآتی

سایپا – شهرداری ارومیه
تهران، خانه والیبال، ساعت 18

ناظر فنی: نادر انصاری، ناظر داوری: مس��عود قاری، داور اول: وحید پورکاشیان، داور دوم: 
میثم خوابی

برای شرکت در مسابقات تیروکمان کاپ آسیا تایلند

کمانداران کامپوند به اردوی آمادگی دعوت شدند
به منظور آماده س�ازی کمانداران برای ش�رکت در مس�ابقات کاپ آس�یا تایلند، 
دومی�ن اردوی تیم مل�ی کامپوند از روز چهارش�نبه ۲۹ دی در س�ایت تیروکمان 

برگزار می شود.
دومین اردوی آماده س��ازی تیم ملی کامپوند برای ش��رکت در مس��ابقات کاپ آس��یا که 
اواخر اسفند در تایلند برگزار می شود، از روز چهارشنبه ۲۹ دی در سایت تیروکمان برگزار 
خواهد ش��د. محمد صالح پالیزبان، حس��ام الدین کوثر، نیما محبوبی، جابر خوشگرد، محمد 
معدن دار، کیارش فرزان، امیر کاظم پور و مهدی محمدی در بخش مردان و گیسا بایبوردی، 
آرزو طاهریان، راحله فارسی ، کوثر خشنودی کیا، حانیه اسلامی، بیتا عاشق زاده، سیده فرین 

سلیمانی و فائزه جعفریان در بخش زنان نفرات دعوت شده به این اردو هستند.
هدایت این تیم را اسماعیل عبادی بر عهده دارد. همچنین اردوی تیم ملی ریکرو نیز پس 
از برگزاری مسابقات انتخابی تیم ملی که روز پنجشنبه سی دی در سایت تیروکمان برگزار 

می شود، با معرفی نفرات برتر برپا خواهد شد.

 حذف زودهنگام باهر و رهبری از جام جهانی
 سابر گرجستان

 دو شمشیرباز ایران در جدول مقدماتی جام جهانی سابر گرجستان بازی خود را 
واگذار کردند و حذف شدند.

در نخستین روز از رقابت های انفرادی جام جهانی شمشیربازی سابر مردان در گرجستان، 
سابریس��ت های ایران رقابت خ��ود را در بخش انفرادی آغاز کردن��د. محمد رهبری، محمد 
فتوحی و فرزاد باهر  از مرحله گروهی توانس��تند صعود کنند که فتوحی مس��تقیم به جدول 

۶۴ نفره رفت اما رهبری  و باهر راهی جدول مقدماتی شدند.
 در دور نخس��ت جدول مقدماتی، فرزاد باهر بازی خود را واگذار کرد و رهبری هم در دور 

دوم شکست خورد.
علی پاکدامن هم به دلیل رنکینگ بالا در جدول اصلی رقابت می کند.

*نتایج سابریست های ایران تا این لحظه به شرح زیر است:
مرحله گروهی

- محمد رهبری: ۴ پیروزی و ۲ شکست
- فرزاد باهر: 3 پیروزی  و 3 شکست

- محمد فتوحی: 5 پیروزی و 1 شکست
 فتوحی مس��تقیم به جدول ۶۴ نفره رفت اما دو سابریس��ت دیگ��ر راهی جدول مقدماتی 

شدند.
*دور نخست جدول مقدماتی:

فرزاد باهر1۴ – تام سِتس از فرانسه 15
محمد رهبری15 – رحمان علی از قزاقستان11

*دور دوم جدول مقدماتی:
محمد رهبری 1۲ - کریستین راب از مجارستان 15

*رنکینگ سابریست های حذف شده ایران:
8۴- محمد رهبری

111- فرزاد باهر

علی م�رادی برخلاف اینکه اع�لام کرده بود 
اگ�ر او را نخواهن�د، م�ی رود اکن�ون ک�ه نامه 
بازنشستگی اش رسیده است از صندلی ریاست 

دل نمی کند.
وزنه ب��رداری در ح��ال گذران��دن بلاتکلیف ترین 
روزهای خود است و در حالی که رییس آن بازنشسته 
شده وزارت ورزش در تعیین سرپرست تعلل می کند. 
در این ش��رایط  علی مرادی هم در تلاش اس��ت که 

صندلی خود را از دست ندهد.
نامه بازنشستگی علی مرادی 15 آذر ابلاغ شد و در 
آن نامه عنوان ش��ده بود که از از اول دی بازنشس��ته 
شده اس��ت. حتی خود علی مرادی هم پس از اینکه 
متوجه ش��د رایزنی ه��ا برای تمدید ادام��ه فعالیتش 
راه به جایی ندارد، تس��لیم ش��د و با انتشار بیانیه ای 
خداحافظی کرد. اما حالا به نظر می رسد علی مرادی 
نم��ی تواند از صندلی خ��ود دل بکند چراکه در یک 
برنامه تلویزیونی عنوان کرده بازنشسته نیست و اصلا 
چرا باید در فدراسیونی که تیمش نایب قهرمان جهان 

شده چنین اتفاقی بیفتد!
نکته مهم این است علی مرادی  پیش از اعزام تیم 
به قهرمانی جهان ازبکس��تان صراحتا اعلام کرد: "اگر 
من را نمی خواهند، بگویند تا بروم." به نظر می رسد 
وزیر ورزش با عدم تمدید ادامه فعالیت او و ابلاغ نامه 
بازنشستگی از س��وی وزارت ورزش به طور مستقیم 
موضع خود را نس��بت به ادامه کار علی مرادی اعلام 
کرده و اینکه حالا چرا او نمی خواهد رفتن را بپذیرد 

جای تعجب دارد.
عل��ی م��رادی در ش��رایطی ای��ن چنی��ن از میز و 
صندلی اش جدا نمی ش��ود که حتی آب معدنی اردو 
و وعده های غذایی را خود ورزشکاران تهیه کرده اند. 
رییس فدراسیونی که در تهیه آب معدنی ناتوان باشد 
چه اصراری به ماندن دارد؟ البته قابل باور نیست که 
رییس فدراس��یون توانایی مالی تهیه چند بسته آب 

معدنی را نداشته باشد.

وقت��ی مرادی در حل مش��کلات درون خانواده ای 
ناتوان است به گونه ای که شاهد بیشترین اختلاف و 
از هم گسس��تگی  در وزنه برداری بودیم و حتی وزنه 
برداران شاخص تیم ملی هم دور هم جمع نمی شوند 
و هر کس��ی در یک گوش��ه در حال تمرین است چرا 

باید برای ماندن اصرار کند؟
علی مرادی شش س��ال برای ساختن وزنه برداری 
فرصت داشت اما برخلاف شعارهایی که داد نه استانی 

رش��د کرد، نه خانه وزنه برداری ساخت و نه همدلی  
ایج��اد کرد. علی مرادی اگر دلس��وز وزنه برداری بود 
به جای اینکه روسای هیات های استانی را به عنوان 
مربی به کادر فنی اضافه کند، مربیان س��ازنده که در 
شهرستان ها با دستان خالی وزنه بردار می سازند، را 
می آورد تا آنها متوجه شوند که زحماتشان دیده می 
شود. همچنین تلاش برای کسب کرسی های جهانی 
را تنها در انحصار خود و یارانش در نمی آورد و اجازه 
می داد افراد صاحب نام دیگر هم ورود کنند تا شاید 
بالاخره ایران کرسی مهمی می گرفت. او همچنین به 
جای انتقادهای عجیب و غریب از فدراسیون کشتی، 
بای��د تلاش م��ی کرد فدراس��یون خود را ب��ه اندازه 
فدراسیون کش��تی بالا بکشد تا خوابگاه وزنه برداری 

کم از خرابه نداشته باشد.
از همه مهم تر رییس��ی که نتوان��د پول وارد ورزش 
کند و مانند یک کارمند، خودش حقوق بگیر باش��د 
واقعا چه اصراری به ماندن دارد؟ ورزش ایران با توجه 
ب��ه بالا رفتن هزینه ها نیاز به فردی دارد که خودش 
بتواند پول وارد کند یا از طریق اسپانسر و ارتباطاتی 
که دارد این پول را به رش��ته ورزش��ی مربوط تزریق 
کند وگرن��ه چیزی که ورزش ایران زیاد دارد کارمند 
است. بهتر است علی مرادی یک بار سر حرفش بماند 
و ح��الا که فعالیت��ش را تمدید نکرده ان��د برود و از 
دوران بازنشستگی خود لذت ببرد. وزارت ورزش هم 
باید زودتر با تعیین سرپرس��ت س��ر و سامانی به این 
فدراسیون دهد تا بیشتر از این درگیر حواشی نشود.

رییس فدراسیون فوتبال گفت: فدراسیون فوتبال  بی نظمی 
و ب�ی اخلاق�ی را برنمی تاب�د. فوتب�ال جایی اس�ت ک�ه  باید 
اسطوره سازی ش�ود. ستاره بی اخلاق و بی نظم هیچ دردی دوا 

نمی کند و به درد خودش هم نمی خورد.
عزیزی خادم، در مراسم بدرقه تیم ملی فوتبال زنان به جام ملت های 
آسیا گفت: امروز را به فال نیک می گیریم و راهیابی تیم ملی زنان را 
ب��ه جام ملت ها تبریک می گویم. آن چه که اتفاق افتاده به جز الطاف 
الهی نیس��ت. حداقل وظیفه حرفه ای ما حمایت از زنان بود و ش��اید 
کم ترین نقش را من داشتم. امیدواریم دختران شایسته ایران در آسیا 
نتیجه بگیرند اما اگر این اتفاق نیفتاد خدش��ه ای به جایگاه آن ها وارد 

نمی شود. فدراسیون قوی تر از قبل زنان را حمایت خواهد کرد.
رییس فدراس��یون فوتبال در ادامه گف��ت: با خیلی از مدیران لیگ 
برتر صحبت کرده ایم تا در لیگ آینده تیم زنان هم داش��ته باش��ند و 
یک نوع الزام است. فدراسیون سعی کرد بنا بر نگاه حرفه ای، اسلامی 
و اعتق��ادی فض��ا را به فوتبال مردان نزدیک کن��د. البته هنوز فاصله 
وجود دارد. از  نظر لباس، هواپیما و اردوهایی که برگزار ش��ده امری 
بی سابقه بود چون فدراس��یون فوتبال اعتقاد به توسعه دارد و اعتقاد 
داریم جایی که نام ایران اس��ت و فوتبال برای همه ایران اس��ت باید 
فضای توس��عه را ایجاد کنیم و این به مشروعیت نظام و  همبستگی 

ما کمک خواهد کرد.
رییس فدراسیون فوتبال گفت : نظم و اخلاق برای ما مهم تر از همه 
چیز است. به اس��کوچیچ هم گفته ایم فدراسیون فوتبال  بی نظمی و 
بی اخلاقی را برنمی تابد. فوتبال جایی اس��ت که  باید اسطوره س��ازی 
ش��ود. س��تاره بی اخلاق و بی نظم هی��چ دردی دوا نمی کند و به درد 
خ��ودش هم نمی خ��ورد. پس ام��روز  نظم و انضب��اط، ادب و حفظ 
حرمت خط  قرمز ماس��ت. هر کس��ی در  هر جایگاهی نمی تواند این 

را قب��ول کند، تیم ملی را ترک کند. فدراس��یون فوتبال با بی نظمی 
مماش��ات نمی کند حتی اگر بهترین بازیکن دنیا باشد، جایی در تیم 
ملی نخواهد داش��ت. کادر فنی را هم چون س��ابق حمایت می کنیم و 
اردو در آینده نزدیک ش��کل می گیرد و همه به س��وی صعود به جام 

جهانی می رویم.
او در مورد اس��تفاده از ظرفیت های کش��ور گفت: فوتبال برای همه 
ایرانیان است و باید فضایی را ایجاد کنیم تا از ظرفیت ها استفاده شود. 
جام جهانی قطر پیش رو است که تقریبا 1۰ سال پیش فیفا اعلام کرد 
قطر میزبان اس��ت اما ما هیچ کاری نکردیم. بحثم فدراسیون فوتبال 
نیس��ت بلکه باید کارهایی انجام می شد. یکی از مراکز ما کیش است.  
در ۶، ۷ ماه گذش��ته چهار تیم ملی بزرگس��الان به کیش رفته اند که 
دو بار برای تیم ملی زنان بوده است . این نشان می دهد که فدراسیون 
نگاهش نه تنها اس��تفاده از ظرفیت های کش��ور اس��ت بلکه وقتی در 
ح��وزه خلیج ف��ارس جایی مثل کیش را داریم،  باید از آن اس��تفاده 

کنیم که به نفع آن ها و ماست.

ریی��س فدراس��یون فوتبال خاطرنش��ان کرد: مهم تری��ن پارامتر و 
ممیزی برای هر سازمانی عملکرد آن است و خیلی به بیان نیست ما 
هم وظیفه خود می دانیم که ق��دم برداریم. اعتقاد داریم هر گاه نیت 
آدم ها پاک باش��د و قدم در مس��یر بردارند راه برایشان باز می شود و 
ما امروز می بینیم نه تنها امکانات فراهم شده بلکه شما بی سابقه ترین 
صعود را به جام ملت ها داشته اید. جام ملت ها تورنمنت بسیار مهمی 
اس��ت ما با تحریم ظالمانه روبه رو هستیم با این شرایط همه به زنان 
افتخار می کنیم. امروز مردم ش��ما را می شناسند و رسانه در موردتان 
حرف می زند. نتیجه این بوده که کنار هم بوده ایم . با تکدر و توطیه و 
توهم راه به جایی نمی رس��د. معتقدم مسیری و دری که خدا به روی 

آدم بگشاید نمی تواند این مسیر را ببیند.
وی در مورد اساسنامه فدراسیون فوتبال گفت: زمان کمی داریم اما 
با دوس��تان در مجلس صحبت کرده ایم.  امیدوارم در چند روز آینده 

بتوانیم مشکل را حل کنیم چون اساسنامه بحث بسیار مهم است.
عزیزی خادم در خصوص صعود به جام جهانی، یادآور ش��د: فضایی 
که رخ داده اول لطف خدا و بعد دعای خیر مردم بوده است. امیدوارم 
شاهد سریعترین صعودها به جام جهانی و جشن ملی باشیم فوتبالی 
که پیش از این از جام جهانی حذف ش��د اما مس��یری پیش آمده که 

شاهد سریعترین صعود باشیم.
او افزود: امروز تفاوت و تمایز را می بینید و حقیقت توس��عه فوتبال 
را هم همین طور. اس��تعدادیابی سنگینی را اولین بار در بخش بانوان 

انجام دادیم.
رییس فدراس��یون فوتبال در مورد نوروز کاپ گفت: با دوستان مان 
در آسیای میانه جام نوروز کاپ را در نظر گرفته ایم. ما آمادگی داریم 
فدراسیون فوتبال اعتقاد دارد دیپلماسی رسمی می تواند به ما کمک 

کند تا مناسبات مان را در منطقه بیشتر تقویت کنیم.

اولتیماتوم عزیزی خادم

اسامی تیم ملی هندبال مردان برای حضور در مسابقات قهرمانی 
آسیا عربستان اعلام شد. 

بیستمین دوره مسابقات هندبال قهرمانی مردان آسیا از ۲۸ دی تا 11 
بهمن به میزبانی عربس��تان برگزار می شود. تیم ملی ایران با 1۸ بازیکن 
بامداد دوش��نبه س��اعت ۰۰.۵۰ دقیقه تهران را به مقصد عربستان ترک 

خواهد کرد. 
تی��م ملی ایران در گروه B این رقابت ها با اس��ترالیا، عربس��تان و هند 
هم گروه اس��ت و در اولین دیدار روز سه شنبه س��اعت 1۸:3۰ به مصاف 

استرالیا خواهد رفت.
امیدرضا سرپوش��ی، محمد سیاوش��ی، علی رحیمی کازرونی، مجتبی 
حیدرپ��ور، محمدرضا کاظمی، یونس آث��اری، محمد کیانی، محمد علی 

قاس��می، یاسین کبیریان، کیارش طاهری، محمد غلامی، سجاد استکی، 
پویا نوروزی نژاد، سید مهدی موسوی، مهرداد صمصامی، افشین صادقی، 
ش��هاب صادق زاده، حس��ین جهانی، جلال کیانی، محم��د رضا اورعی و 
احس��ان ابویی نفرات دعوت ش��ده از س��وی مانوئل فرناندز در این اردو 
هستند. ناصر سلیمی، سرپرست تیم ملی هندبال درباره اعزام تیم ملی به 
مسابقات قهرمانی آسیا اظهار کرد: نفرات تیم ملی مشخص شده و همان 
1۸ نفری که به تورنمنت اس��پانیا اعزام شدند به مسابقات خواهند رفت. 

به امید خدا بامداد دوشنبه اعزام خواهیم داشت. 
سرپرس��ت تیم ملی هندبال مردان در ادامه در پاس��خ به این  س��وال 
که مش��کلی وجود دارد یا خیر افزود: در حال حاضر مش��کلی نیس��ت و 

امیدواریم بتوانیم نتایج خوبی در مسابقات بگیریم.

اسامی هندبالیست های اعزامی به قهرمانی آسیا مشخص شد

علی مرادی از میز و صندلی ریاست دل نمی کَنَد!

 قهرمان پارالمپیک توکیو به دنبال رکوردشکنی و کسب ۳ طلا 
در پاراآسیایی چین

صانعی:

 از اعتبار فوتسال ایران در مسابقات کافا دفاع خواهیم کرد

قهرمان پارالمپیک توکیو در پرتاب نیزه گفت: بعد 
از پارالمپیک توکیو با جدیت و شبانه روز تمرین می 
کنم تا ابتدا در مس�ابقات بین المللی فزاغ امارات و 
سپس بازیهای پاراآسیایی چین ضمن رکوردشکنی 
ب�ه ۳ مدال طلا نی�ز در پرتاب نیزه، دیس�ک و وزنه 

دست پیدا کنم.
حام��د امیری ، درب��اره علت عدم حض��ورش در اردوی 
دوومیدانی کاران در اهواز اظهار کرد: به دلیل بزرگ بودن 
ویلچر من چون امکان اس��تفاده از سرویس بهداشتی هتل اهواز )مکان استقرار دوومیدانی کاران( 
برای من وجود نداشت، همین مساله سبب شد تا تمریناتم را به تنهایی و زیر نظر مربی اختصاصی 

خود در خرم آباد پیگیری کنم. 
وی با اش��اره به حمایت های فدراس��یون جانبازان و معلولان از او، گفت: با وجود این که در اردو 
نیس��تم، اما حمیدی دبیر فدراسیون و بهمن رضایی سرمربی تیم ملی پارادوومیدانی مرتب با من 

در تماس هستند تا کمبودی را در خرم آباد احساس نکنم.
امیری خاطرنش��ان کرد: در این دوره از بازیها فدراس��یون جانبازان و معلولان به حدی از مدال 
آوران خود حمایت می کند که اگر مکان اردوها در کویر هم باشد، حضور پیدا می کنم تا زحمات 

آنها را تا حدودی جبران کنم.
قهرمان پارالمپیک توکیو در پرتاب نیزه با بیان این که به دنبال رکوردش��کنی و کس��ب 3 مدال 
طلا در بازیهای پاراآس��یایی چین هس��تم، خاطرنش��ان کرد: بعد از پارالمپیک توکیو بدون وقفه و 
ش��بانه روز تمرین می کنم تا ابتدا در مسابقات بین المللی فزاغ که اسفندماه در امارات برگزار می 
شود، ضمن رکوردشکنی در هر سه ماده پرتاب نیزه، دیسک و وزنه به 3 مدال طلا نیز دست پیدا 
کنم. پس از ارزیابی و محک خود در این مس��ابقات، خود را برای مس��ابقات جهانی ژاپن و سپس 
بازیهای پاراآسیایی چین آماده خواهم کرد. در این دوره از بازیها تمام تلاشم بر این است که برای 

نخستین بار رکوردشکنی و به 3 مدال طلا در هر 3 ماده دست پیدا کنم.
امیری در پایان پیرامون این پرسش که آیا از نظر امکانات و تجهیزات مشکل خاصی در خرم آباد 

ندارید، خاطرنشان کرد: شرایط راضی کننده است و مشکل خاصی وجود ندارد.

س�رمربی تیم فوتسال زیر ۱۹ س�ال ایران گفت: تلاش 
می کنیم تا در مس�ابقات کافا که پیش رو اس�ت از اعتبار 

فوتسال ایران دفاع کنیم.
علی صانعی سرمربی تیم زیر 1۹ سال فوتسال ایران در رابطه 
ب��ا انتخابش و برنامه ای��ن تیم اظهار داش��ت: در ابتدا از هیئت 
رئیس��ه فدراسیون فوتبال بابت اعتمادی که به من و کادر فنی ام 
داش��تند، تش��کر می کنم.  حدود ۲۵ روز دیگر باید در مسابقات 
کاف��ا به میدان برویم. در این م��دت کم باید بازیکنان را انتخاب 

کنیم و برای شان پاسپورت و ویزا بگیریم و در نهایت تیم را برای حضور در این تورنمنت حاضر کنیم و همه 
این کار باید در محدوده زمانی معینی انجام ش��ود که البته بس��یار س��خت اس��ت. وی افزود: با توجه به این 
محدودیت زمانی ۴۰ بازیکن که از گذشته زیر نظر بودند به اردو دعوت شدند و در باید ۲۰ نفر را برای اردوی 
نهایی انتخاب کنیم. شاید در انجام این کار کمبود هایی وجود داشته باشد و ما این اتفاق را کتمان نمی کنیم. 
در حالت عادی برای انتخاب ۲۰ بازیکن باید ۲۰۰ بازیکن را دید و تس��ت کرد؛ اما همان طور که گفتم ما با 
یک محدودیت زمانی بزرگ مواجه شدیم و اگر باشگاه ها انتقادی در این زمینه داشته باشند، قبول می کنیم. 

ولی باید کمبود زمان را مد نظر داشته باشند.
سرمربی تیم فوتسال زیر 1۹ سال ایران درمورد برنامه های تیمش  خاطرنشان کرد: برنامه اصلی تیم زیر 1۹ 
سال فوتسال ایران، پس از انجام تورنمنت کافا خواهد بود. ما برنامه مفصلی برای استعدادیابی این رده سنی 
در کل کشور خواهیم داشت. هدف اصلی این تیم مسابقات قهرمانی زیر ۲۰ سال آسیاست که سعی می کنیم 
برای آن مسابقات تمامی افراد واجد شرایط را زیر نظر بگیریم و بهترین و با کیفیت ترین بازیکنان را انتخاب 

کنیم تا از مقام قهرمانی آسیا که سال ۲۰1۷ به دست آوردیم، دفاع کنیم.
صانعی در ادامه در رابطه با مسابقات کافا گفت: قطعا این مسابقات می تواند بازی های تدارکاتی بسیار خوبی 
برای تیم زیر 1۹ س��ال باش��د. ما زمان کافی برای آماده س��ازی تیم نداریم، اما سعی می کنیم بهترین تیم و 
بهترین نفرات را انتخاب کنیم تا از اعتبار فوتسال ایران دفاع شود. این مسابقات می تواند مقدمات حضور بهتر 
را در مسابقات قهرمانی آسیا فراهم کند. وی گفت: از کلیه باشگاه ها که در انتخاب این بازیکنان به ما کمک 
کردند، تشکر می کنم. می دانم بازیکنان زیادی هستند که می توانند در تیم ملی به ما کمک حال ما باشند، 
اما زمان کافی برای دیدن همه نفرات را نداشتیم و فقط ۶ روز برای انتخاب بازیکنان مهلت داشتیم. اما قول 

می دهم در ادامه همه بازیکنان را ببینیم تا حقی از کسی ضایع نشود.


